

Info



Für den Zutritt zur SKY Lounge müssen Sie getestet, geimpft oder genesen sein!

In order to enter the SKY Lounge you must be tested, vaccinated or recovered!



Getestet

Antigen-Selbsttest

(in behördl. Datenverarbeitungssystem erfasst): nicht älter als 24 h

Antigen-Test:

nicht älter als 24 h ab Probenahme

PCR-Test:

nicht älter als 72 h ab Probenahme

Tested

Antigen self-test

(recorded by official data processing system): validity of 24 hrs

Antigen-test:

validity of 24 hrs

PCR-test:

validity of 72 hrs



Geimpft

Impfnachweis gültig ab dem Tag der 2. Impfung (für 360 Tage).

Bei Impfstoffen, die nur eine Impfung vorsehen, gilt diese ab dem 22. Tag als Nachweis (für 270 Tage).

Impfnachweis: gelber Impfpass, Impf-Kärtchen, Ausdruck der Daten vom e-Impfpass oder Grüner Pass.

Vaccinated

Proof of vaccination will become valid after 2nd shot (for 360 days).

Single-shot vaccines will become valid 22 days after vaccination (for 270 days).

Proof of vaccination:

yellow vaccination certificate, vaccination record card, printed data of e-vaccination card or green pass.



Genesen

Nachweis: Absonderungsbescheid / ärztliche Bestätigung über eine in den vergangenen 180 Tagen erfolgte und aktuell abgelaufene Infektion.

Recovered

Proof of recovery: segregation certificate / medical confirmation of an infection that has occurred in the past 180 days and has currently expired.